
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde  
 

Hvornår: Onsdag d. 26. maj 2015 
 

Tilstede: Chanette Aalund, Bettina Lund, Helle Juul og Janne Elkjær 

Afbud: Ann-Louise Jorck-Jorckston 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste møde  

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt uden kommentarer 

2. Nyt fra Formanden 

a. Janne orienterede om en henvendelse fra ejeren af stedet hvor 

Tankefuld Rideklub lejer sig ind.  

b. Janne orienterede fra Formandsmødet den 19. maj. 

- TREC bliver en selvstændig disciplin med eget udvalg på line med 

spring og dressur. Dette grundet den store interesse der er for 

disciplinen. 

 - Event kommer til efteråret 

 - Afdeling Sports referater er offentlige på rideforbund.dk, der er 

køreplaner for stævneansøgningen for perioden 1. april 2016 og frem, 

ligesom der er planer for reglementsændringer og hvornår de skal være 

fremsendt til afdeling Sport. 

3. Nyt fra Kassereren 

a. Janne orientrede om overdragelse fra tidligere kasserer. Der mangler 

stadig at få overdraget PC m.m., ligesom overdragelsen i banken er 

påbegyndt. 

b. Janne orienterede om bankskiftet til Sparekassen Fyn. Det er 

påbegyndt, men der mangler nogle oplysninger på Bettina inden der 

kan fortsættes. 

 

 



 
 

 
 

4. Nyt fra Breddeudvalget 

Fra 1. juli 2015 er associeringsaftalen med Dansk Islandshesteforening (DI) 

ophævet, hvilket betyder at alle der starter TREC stævner m.m skal være 

medlem af en rideklub under DRF. Nu er det ikke længere nok at være 

medlem af DI.  

Der skal indsendes et skema til forbundet vedr. Landsfinalerne og hvor mange 

der har startet de forskellige discipliner. Janne hører Breddeudvalget om det 

er sket. 

5. Nyt fra Kursusudvalget 

Der har fra flere klubber været ønske om et kursus i tidtagningsanlægget, så 

det er noteret på ønskelisten til fremtidige kurser 

6. Ny hjemmeside 

Vi har fået ny hjemmeside og den fungerer rigtigt godt. Janne rundsender 

oplysninger om login til hjemmesiden. 

7.  Erik-sagen – noget nyt 

Chanette orienterede om udviklingen i sagen mod Erik og hvad status var på 

indbetaling af det beløb som Erik har indgået forlig om. 

8. Eventuelt 

Der afholdes officieldag den 8. september kl. 19 i Idrættenshus i Bolbro. 

Chanette booker fra kl. 16. Helle står for indkaldelse m.m. 

 

Næste møde den 16. juni kl. 17.30 ved Janne 

 


